
Jag reserverar mig mot beslutet att kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår 
kommunstyrelsen att godkänna lokaliseringsutredningen samt att lokalisering på 
kommunhustomten förordas. 

Jag yrkar på avslag till godkännande av lokaliseringsutredningen då betygsättning utifrån 
samhällsnytta och verksamhetsnytta oavsett tjänstemännens profession och domänkunskap måste 
ses som en partsinlaga och inget som ensidigt ska styra politikens syn på lämplig placering för 
gymnasieskolan.  
Tjänstemännen har i sin utredning tidigt tagit fasta på de uppfattade samlokaliseringsvinster som 
uppstår med ett kommunhus i nära anslutning till gymnasieskolan och enligt min uppfattning har det 
präglat hela utredningen och skapat en partiskhet för detta förslag på bekostnad av de andra 
förslagen.  

Jag förordar att tjänstemännens utredning enbart ska tjäna som ett av flera beslutsunderlag för 
kommunstyrelsen att arbeta vidare med och förädla. Det är min mening att man ska eftersträva en 
bred politisk enighet kring beslutet om gymnasieskola och det är då viktigt att det är politiken som 
driver frågan och ytterst ses som beställare av en gymnasieskola i kommunen.  
Vidare är frågan om den ekonomiska risken Lomma kommun löper om inte attraktivitet för den nya 
gymnasieskolan kan uppnås hos tilltänkta elever och lärare oerhört viktig att arbeta vidare med innan 
man förhastat kastar sig ut i projektet. Attraktiviteten, som även utredningen nämner, är varken för 
lärarna eller eleverna direkt kopplat till lokaliseringen av gymnasieskolan även om den vägs in som en 
av flera variabler i begreppet attraktivitet för en gymnasieskola. 
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